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§38 Beslut om granskning förNorra TyresöCentrum etapp 2

Miljö-och samhällsbyggnadsutskottet(MSU) beslutade påsammanträdetatt godkänna
granskningshandlingarna förNorra Tyresöcentrum etapp 2, och ställaut förslagetför

granskning. Sedan förslagetvarit ute päsamrådhösten2015, beslutade MSU om en ny
inriktning 20 februari 2017. Vi ärtveksamma till om det ens med god vilja gåratt påståatt de
nuvarande granskningshandlingarna därmedvarit påsamråd.

Närdet fattades beslut om ny inriktning företapp 2 meddelade vi socialdemokrater att vi i
huvudsak var positiva. Den delen av planområdetsom tidigare markerade kultur- och
kunskapscentrum, och som till stor del bestod i att gymnasiets högskoleförberedandeprogram
och C3L tillsammans med lokaler förkultur och bibliotek skulle placeras i ett s k multihus i
Tyresöcentrum, ändradestill att iställetinnehållaett äldreboende.

Det var en i huvudsak positiv förändring,men satte ocksäfingret påatt den moderatledda
alliansen saknar en helhetssyn i samhällsbygget.

Kostnaderna förgymnasieskolan hade blivit orimliga, och ävenom skolan skulle attrahera
maximalt antal elever, skulle fortfarande ett täckningsbidragom 20 miljoner kronor årligen
krävas.Vårtförslag,som vi presenterade redan 2010, var iställetatt påett genomtänktsätt
utveckla och förnyagymnasiebyggnaden och verksamheten där,någotsom nu åtminstonehar
börjatdiskuteras ävenfrånden moderatledda alliansen. Dessvärrekan vi konstatera att under
dessa ärhar inget politiskt intresse frånde styrande partierna riktats mot gymnasiets
utveckling. Linder tiden har vi iställethar vi tvingats se pånärde högskoleförberedande

programmen blivit utkonkurrerade. Det valhäntaagerandet har lett till att en kommun med
drygt 47 000 invånare inte längrekan erbjuda någrahögskoleförberedandegymnasieprogram.

Planerna om att bygga en omotiverat stor gymnasieskola förde högskoleförberedande

programmen äralltsåavbrutna. Huruvida den moderatledda alliansen har någraalternativa

planer fördet utraderade kulturcentrat ärdock oklart. Finns eller finns inte planer från
moderaterna päett kulturhus?

Vi socialdemokrater har längepåtalatden bristfälliga planeringen av nya äldreboenden i
kommunen. Det ärdärförvälkommetatt detaljplanen ändratinriktning. Det nya äldreboendet
kommer att tillskapa nya platser som såvälbehövs.Samtidigt ärvi bedrövadeöverden
moderatledda alliansens planer päatt lägganer Björkbacken,som ärdet sista kommunalt ägda
och drivna äldreboendeti kommunen, dessutom det populäraste. Lokalerna äri vissa delar i
behov av upprustning, och med ur ett ekonomiskt, ekologiskt och mänskligtperspektiv ärdet
en klok investering.

l dagslägetärmellan 35-40 äldreTyresöborborttvingade frånkommunen föratt de äri behov
av särskiltboende. Därtill har vi en utveckling med alltfler äldrei kommunen. Vi menar att
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Björkbacken behöverfinnas kvar äveni framtiden föratt kunna tillgodose de behov som finns.

Vi socialdemokrater vill ha en garanti föratt inga äldreska tvingas flytta frånkommunen

enbart föratt de äri behov av särskiltboende.

Slutligen kan vi konstatera att det var olyckligt att majoriteten inte drog i handbromsen kring

planerna påkultur- och kunskapscentrum närvi sade stopp. Det hade besparat skattebetalarna

7,5 miljoner kronor i planerings- och konsultkostnader som med fördelhade kunnat användas

päbättresätt.

FörSocialdemokraterna i miljö-och samhällsbyggnadsutskottet

Anita Mattsson
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